

The Go-To Property and Facility Management Event in 2025 2025 必去物業與設施管理展覽會



If you're ready to level up in property and facility management, Build4Asia is where you need to be! Build4Asia stands out as the only trade show in Hong Kong covering this sector, offering insights and solutions from HAVC and electrical maintenance, building repairs to cleaning and waste management. With over 25% of visitors coming from related sectors, this is your ultimate chance to connect with industry leaders, share your cutting-edge solutions, and shine in front of a highly focused audience. Secure your booth now to lock in a prime spot!

想優化物業及設施管理,全面提升競爭力?Build4Asia 是您不可錯過的年度專業盛會!作為香港唯一涵蓋相關領域的貿易展,Build4Asia 匯聚解決方案與創新見解,涵蓋暖通空調、電氣維護、建築修繕、清潔及廢物管理等。展會吸引超過 25% 來自相關行業的專才,提供與業界翹楚交流、聯繫目標客戶及展示創新科技的黃金機會。立即預訂展位,鎖定最佳位置!

Exhibit Now 立即参展

TOP 3 TRENDS IN HONG KONG'S PROPERTY & FACILITY MANAGEMENT INDUSTRY 香港物業及設施管理行業三大趨勢



Top 3 Trends in Hong Kong's Property and Facility Management Industry 香港物業及設施管理行業三大趨勢



Property Maintenance and Repair 物業維修及保養

Hong Kong's dense urban environment and aging infrastructure drive demand for technologies in property inspection and repair. BIM, AI-guided robotic hammers, drones with sensors and infrared cameras, etc., are now widely used to monitor and assess structural damage in infrastructure.

香港建築密集,基礎設施老化,對物業檢查及維修科技的需求與日俱增。BIM技術、人工智能纜繩槌敲機械人、附感測器和紅外線鏡頭的無人機等技術,現已廣泛應用於檢測和評估樓宇設施結構。

Source 資料來源



Universal Design 通用設計

Shopping malls, offices and retail units in Hong Kong are embracing universal design to address the needs of elderly and people with disabilities. A shining example is Central Market, whose step free access and smart toilets have earned widespread public acclaim.

香港許多購物中心、辦公室和零售場所相繼採用通用設計,以回應長者和殘疾人士出行需求,例如中環街市便憑藉無障礙通道及智能洗手間設計獲得廣泛好評。

Source 資料來源



Sustainability 可持續發展

Buildings consume 90% of Hong Kong's electricity, making energy efficiency crucial for reaching carbon neutrality by 2050. Companies are actively optimising energy use, for example Build4Asia buyer Sino Property Services leverage Aldriven management system to reduce energy consumption by 20–40%.

建築物的耗電量佔全港總耗電量九成,因此提升能源效率便是實現2050碳中和的關鍵。部分企業積極響應,如Build4Asia買家信和物業管理有限公司便引入人工智能管理系統,將能源消耗降低了 20-40%。

Source 資料來源

Got the above or more to showcase? 想展示物業管理方案及服務?

Exhibit Now 立即参展

CLICK HERE TO DOWNLOAD 點擊下載



Want to boost your brand exposure across diverse channels! Contact us now to secure your booth at Build4Asia 2025—your gateway to hybrid opportunities!

想透過多元渠道提升您的品牌曝光率?立即 聯繫我們預留 Build4Asia 2025 展位,全面 覆蓋線上線下營銷渠道!



informa markets

Organiser:

Informa Markets

17/F, China Resources Building,
26 Harbour Road, Wanchai,
Hong Kong

+852 3709 4981

exhibit@Build4Asia.com

